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Ordförande har ordet 
 
Efter flera år av större renoveringar, installationer och därmed ökande låneskuld, innefattade 
2018 inga nya större projekt. Det gav utrymme för föreningen att amortera på låneskulden. 
Därmed sjönk våra lån per kvm bostadsyta med 6 procent till 2 750 kronor. Det kan 
betraktas som tillfredsställande i jämförelse med normalnivån i landet på cirka 5 000 kronor. 
Ett annat vanligt mått på hur skuldtyngd en förening är definieras av den s.k. skuldkvoten. 
Den fås genom att dividera en förenings lån med dess rörelseintäkter. Tal under 12 anses 
rimliga och under 5 anses bra. Föreningens skuldkvot 2018 var 4,5. 
Under hösten 2018 lät styrelsen genomföra en besiktning av balkongerna. Denna visade på 
behov av reparation av ytskikt och balkar. Under 2019 kommer det att göras en noggrannare 
genomgång av behovens omfattning och kostnad för genomförande, och väntas i nuläget 
medföra åtgärder under 2020. Detta innebär i så fall en förändring i nuvarande 
underhållsplan, som i övrigt inte innefattar några större åtgärder inom kommande 5 år. 
Efter många års oförändrad avgiftsnivå genomfördes under året en mindre höjning om 5 
procent. Styrelsen bedömer dock att behov kan finnas för ytterligare en avgiftshöjning under 
kommande år. Motivet är att bibehålla föreningens goda ekonomiska ställning, även med 
avseende på ovan tillkommande reparationsbehov samt förväntat ökande räntenivåer. 
 
 
 
Richard Reinius 
Ordförande 


































